

MCS HC 2000 CHERRY XPLOSION

The Dirt Grabber Hand Cleaner

Fait Disparaître la Saleté Nettoyeur à Main



HC 2000 Cherry Xplosion

The Dirt Grabber
Hand Cleaner

Fait Disparaître
la Saleté
Nettoyeur
à Main



PRODUCT DESCRIPTION / DESCRIPTION DU PRODUIT

HC 2000 CHERRY XPLOSION : Easily removes grease, wax, inks, grime, tar, pint, carbon, adhesives, asphalt, pine gum, etc. Cleans stains on clothes and car,s upholstery.

HC 2000 XPLOSION CERISE : Enlève facilement graisse, cire, encre, goudron, saleté, carbone, adhésifs, asphalte, gomme d'épinette, etc. Nettoie les taches sure les vêtements et cuirette d'auto.

DIRECTION / MODE D'EMPLOI

DIRECTION- FOR USE WITHOUT WATER: Apply HC 2000 CHERRY XPLOSION into your hands, rub until crem is liquefield and dirt dissolved, then wipe dry thoroughly.

- **FOR USE IN FOOD PLANTS:** Apply as above, add a few drops of water while you keep rubbing to better emulsify dirt. Then rinse with plenty of potable water and wipe dry thoroughly before handling food products. For best antibacterial results, soap should be in contact with skin for at least 30 seconds.

MODE D'EMPLPOI- MODE D'EMPLOI SANS EAU: Appliquer HC 2000 XPLOSION CERISE dans les mains, frotter jusqu'à ce que la crème soit liquéfiée et la saleté dissoute, puis bein essuyer en asséchant complètement.

- **MODE D'EMPLOI POUR USAGE DANS LES ENTREPRISES ALIMENTAIRE:** Appliquer comme précédemment, ajouter quelques gouttes d'eau pour mieux émulsionner la saleté durant le frottage, rincer à grande eau potable et essuyer avant de manipuler la nourriture. Pour de meilleurs résultats antibactériens, le savon doit être en contact avec la peau au moins 30 secondes.

CODE 2.5Lt	HC20002.5LT
CODE 4Lt	HC2000CHER4LT
CODE 20Lt	N/A
CODE 205Lt	N/A